



## Presse Rider 2023/011

### Über Eythee

Eythee ist ein 2021 gegründetes Musikprojekt der Sängerin & Songwriterin Jasmin Curtz und des Gitarristen und Produzenten Steven Meißner.

In einer feinfühligem Mischung aus Indie, Alternative, Folk und Avantgarde-Elementen lädt Eythee den Zuhörer ein auf eine einzigartige musikalische Reise. Mal laut und voller Inbrunst, mal sanft und zerbrechlich verzaubert sie mit emotionsgeladenem Gesang, nachdenklichen Texten und fesselnden Soundkulissen. Ihr bisher unveröffentlichter Song „Everybody Lies“ wurde 2023 mit dem German Songwriting Award ausgezeichnet.

### About Eythee

Eythee is an ambitious project founded in 2021 by singer and songwriter Jasmin Curtz and guitarist and producer Steven Meißner.

In a skillful blend of Indie, Alternative, Folk and Avant-garde elements, Eythee invites her listeners to a unique musical journey. Sometimes loud and feral, sometimes soft and fragile, she mesmerizes with highly emotional vocals, thoughtful lyrics and compelling soundscapes. Her as of yet unreleased song “Everybody Lies” was honoured with the German Songwriting Award 2023.

### Veröffentlichungen

Pretty Girl – 03.2023, EP

Hate Me – 02.2023, Single

### Links

Facebook:

<https://www.facebook.com/eythee.music/>

Instagram:



<https://www.instagram.com/eythee.music/>

YouTube:

<https://www.youtube.com/channel/UCZQBZH2SHcaIF-FM-SOx-g>

Spotify:

<https://open.spotify.com/artist/6z49t4U1f2jQQZEHIk7SYj?si=sK16wOUVRZKcWo1dVyUVxg>

Bandcamp:

<https://eythee.bandcamp.com/>

Website:

<https://eythee.com/>

## Kontakt

Jasmin Curtz, Sangerin

[jasmin.curtz@outlook.de](mailto:jasmin.curtz@outlook.de)

+49 1590 235 2949